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Deltagere  

Carsten Jensen (CJE) 
Carsten Bach (CB) 
Kaj Bækgaard (KB)  
Christian Alstrup (CA)  
Inge Rønnow Sander (IRS)  
Henrik Stigel (HS)  
Jacob Merrild (JM) 
Leif Voetmann (LV) 
Michael Handberg (MH)  
Bo West Møller (BWM) – Golfmanager   

Godkendelse af dagsorden 
Punktet Banen lige nu blev taget som punkt 3, da Jesper deltog på mødet. 

I øvrigt godkendt uden kommentarer.  

Godkendelse af referat 
Godkendt uden kommentarer. 

Økonomi 
Regnskab og likviditet 
Kontingenter 
En kontingentopgørelse pr d.d. 13.03, viser, at vi nu er 65 tkr. efter årsbudgettet. Samtidig er der stadig 320 
tkr. i kontingentrestance. Sidste år var der på samme tidspunkt 266 tkr. i restance. Af dem endte vi med at 
få udmeldinger for små 100 tkr. som vi efterfølgende krediterede. 
Hvis vi forventer samme antal udmeldinger, som ovenfor, så vil vi mangle omkring 160 tkr. for at nå 
årsbudgettet. Denne difference skal komme fra nye medlemmer, som måtte komme til i løbet af sæsonen. 
Hvorvidt det er realistisk, er selvfølgelig svært at sige. Sammenligner vi med sidste år, så kom der en tilgang 
i denne størrelsesorden, men vi havde også flere nybegyndere, end vi foreløbig planlægger med i år. 
Samtidig må vi forvente at den tilgang, der kunne tilskrives Corona, ikke vil vise sig i år. 
 

Øvrige indtægter 
Vi har allerede nået års budgettet på sponsorindtægter. 
 

Udgifter 
Baneomkostningerne er stadig 120 tkr. over budget, hvor det er den tidligere start af personalet og de store 
stigninger på brændstof, der kan ses på afvigelserne.  
Under posten pr. presse- og sponsoromkostninger, skyldes afvigelsen stadig, at vi allerede har købt årets 
træningsbolde (en effekt af vores sponsorat fra MCH). I forbindelse med skift af nogle sponsorer, er der 
brugt flere omkostninger til produktion af reklame skilte, der produceres første år af sponsoratet. 
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Likviditet 
Likviditeten ser stadig fin ud, hvor vi med udgangen af februar havde 1.1 Mill. kr. mere I likviditet end 
samme tid sidste år. Der mangler dog faktura på vandingssystemet på ca. 2.7 Mill. kr., som skal betales her I 
foråret. 
 

Konklusion 
Af nedenstående graf kan vi se, at medlemstallet nu er faldet med foreløbig 46 i forhold til 
sammenligningen ultimo september 2021. Som nævnt er der selvfølgelig usikkerhed omkring ny tilgang ved 
sæsonstart, men hvis ikke den følger sidste års relativ store tilgang, samtidig med, at vi måske ikke får alle 
restancer ind, så risiker vi, at få negativ afvigelse på kontingenter i år. 
 

Medlemmer 

 

 

Begynderhold 1 
Pt. er der tilmeldt 40 ud af 50 pladser. Vi forventer at få fyldt de sidste pladser op inden april. 

 9 sponsormedlemmer 

Ultimo Februar 2021/22 2020/21 2019/20 2018/19 2017/18 2016/17 2015/16 2014/15 2013/14

Aktive 1,177     1,195      1,139      1,114      1,074      1,095      1,101    1,106    1,007    

Mindre aktive 221        234         265         255         274         231         229       215       243       

Startmedlemmer 31          43           47           48           46           75           52         48         22         

Medlemmer total 1,429     1,472      1,451      1,382      1,382      1,382      1,382    1,272    1,272    
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 21 á kr. 1.200 

 7 á kr. 1.000 

 2 kronisk syge 

 1 fra 2021 
 
Vi fik en god snak vedr. manglende kontingent og hvor meget vi kan forvente kommer ind. Pt. ser det ud til 
vi har en tilbagegang i medlemmer, hvilket også var tilsigtet. Så vi har løst den ønskede opgaven omkring  
medlemsreducering, og vi kan nu igen arbejde med at sikre almindelig tilgang af nye medlemmer.  
Det er vigtigt, at vi løbende sikrer en fødekæde, der giver os et fornuftigt grundlag for sæsonstarten. Vi 
taber pr. tradition ca. 15% fra sæson til sæson og vi skal sikre, at vi kan holde os omkring de 1200 aktive 
medlemmer for at sikre økonomien og vores muligheder for at udvikle banen. Vi ønsker ikke at bruge 
penge før vi selv har tjent dem.  
Derfor vil vi efter den 1. april evaluere, hvad medlemsstatus er, og i samråd med begynderudvalget 
vurdere, om vi skal tilbyde et begynderhold 2 senere på året. På næste bestyrelsesmøde den 25. april vil vi 
tage beslutning om dette.  
Vi genoptager den løbende annoncering i Folkebladet. Det er en annoncering, der henvender sig til dem der 
allerede kan spille golf, og det skal sikre os, at vi kommer på de 1200 aktive, der kan sikre os en fornuftig 
økonomi. 
Vi deltager dog ikke i Golfens Dag, men vil være til stede i klubben hvis nogen kommer forbi på dagen og vil 
høre om golf.     
 
Ved næste baneudvalgsmøde tages der stilling til, om vi anbefaler etablering af ny green af hul 15 eller 
venter til 2023. Ved at vente giver det ro på banen til de mange andre opgaver der er og det bliver en 
længere og måske bedre evaluering af green 7, inden det besluttes at lave det samme på hul 15. 
 

Firkløver  
Ikke noget nyt; med næste gang.  

Sponsorer 
Ny flagsponsor Esthetix, kosmetisk klinik. 

ErhvervsGolf 
Fortsat samarbejde med Ikast Tullamore Golf Club, efter god snak om forventningerne til hinanden.  
Opstartsmøde torsdag den 17. marts med flere nye medlemmer samt gæster.  

Banen lige nu  
Jesper var med fra start af mødet, hvor han fortalte lidt om sine oplevelser i de første 4 uger i Herning Golf 
Klub. Ved næste møde vil vi før mødet besøge greenkeepergården.  
 
Bemanding på gården er på plads; her vil man møde: 
Chefgreenkeeper Jesper, Ralph, Mathias, Morten (ny), Kennith, Mehmed og Jacob (ny).  
 
Etablering af ny hovedledning til vandingsanlæg går planmæssigt. Fairwayvanding etableres primo april.   
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Vi følger DGU-planen, hvor der arbejdes intensivt med greens. Lige nu proppes og topdresses, gødes, og så 

vil der gennem sæson blive arbejdet med dem. Bl.a. skal de prikkes flere gange, og til det lejer vi en prikker 

af de Praktiske Konsulenter.  

Øvrige opgaver er bl.a. færdiggørelse af hul 7, hvor der etableres en slags dæmning ud mod pilekrattet og 

åen og såning af de render, der er efter nedgravning af vandingsrør. Øvrige opgaver prioriteres af Jesper og 

baneudvalget.   

Pga. nedgravede vandledninger og behandling af greens, sætter vi greenfee til kr. 200,- for alle gæster, de 

første måneder af sæsonen ligesom, der laves en lokalregel, der sikrer lempelse for disse skader.  

Info fra Golfmanager 
Ferie for alle den 25. – 27. februar 
Færre gæster på messen end normalt, fra ca. 60.000 til ca. 40.000. 
Tekin serverede, gik godt og der var pænt besøg på vores stand i prime time.  
Vi evaluerer senere om vi fortsat skal være der.  
 

Golfsimulator 
Vi har fået tilskud fra Idrætsrådet, kr. 14.000 – Nordea kr. 15.000 – DGI/DIF kr. 30.000. Samlet pris er ca. kr. 
150.000. Vi arbejder på at skaffe flere penge og mangler bl.a. svar fra Bauhaus og Lysgaard fonde. 
  

Café 
Kontrakten med Karma Catering er opsagt og Tekin har fået ny kontrakt og overtaget forpagtningen pr. 1. 
marts 2022.  
 

Boardplace 
En platform, der skal benyttes af bestyrelsen til at sikre, at bestyrelsesmedlemmerne altid har adgang til det 
opdaterede materiale omkring bestyrelsesmøderne og sikre, at vi overholder GDPR-reglerne i forhold til at 
have materialer liggende på egne pc’er. 
Der er mulighed for at interesserede udvalg kan få adgang til systemet og benytte det på samme måde som 
bestyrelsen til at styre informationsflowet. 
Vi blev enige om at implementere det. CJ og BWM vil tage møde med dem vedr. opsætning, så vi kan 
afprøve det live på næste bestyrelsesmøde den 25. april.  

Info fra udvalg 
Begynderudvalg – MH 
Har netop haft en dag sammen med trænerne, hvor de fortalte, hvordan de helst ser formidlingen af 
træningstips m.m., så der er enighed i undervisningen. En god dag. 
Kontakter pt. alle dem der er tilmeldt vedr. brug af GolfBox og 123booking, så vi sikrer, at alle er oprettet 
korrekt.  
Ny mand i udvalget er Henrik Kjær Poulsen.  
 

Kaninudvalg – HS 
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Har sagt ja til 4 x ECCO 9 huls turneringer hvor ECCO sponsorerer præmier. Turneringerne lægges over hele 
sæsonen. Skal promovere torsdagsturneringen for golfere, der har tid til 9 huller. 
Nicolas vil deltage med råd og tips ved kommende markøraften.   
 

Juniorudvalg – IRS 
Der er Åbent hus for alle juniorer – nye som gamle - den 2. april.  

Eliteudvalg – IRS 
De vil, i stedet for træningsweekend, bruge 3 lørdage på at tage ud og prøvespille de baner, hvor deres 

modstandere spiller og derefter mødes i klubhuset til socialt samvær.  

Baneudvalg – CB 
Se banen lige nu.  

Turneringsudvalg – IRS 
Der blev stillet spørgsmål om Åbningsturneringen bør være lukket for spillere udefra; og derved sikre der er 

plads til egne medlemmer. Den har de sidste 5 – 6 sæsoner været en åben turnering. Det lægges over til 

turneringsudvalget.  

Banekontrol- og serviceudvalg – BWM 
Opstartsmøde er på vej. 

Ordens- og amatørudvalg – CJE 
Ikke noget nyt.  

Handicapudvalg – CJE 
Der er kommet nye konverteringstabeller pga. nye længder ved enkelte huller. Er hængt op i klubhus og 
runddel og kan ses HER.   
 

Regeludvalg – CJE 
Der er afholdt regelaften den 7/3 med 48 deltagere og der holdes igen den 17/3 hvor der pt. er tilmeldt 46. 

Samme dag holder seniorerne regeldag og der er der pt. tilmeldt 82.  

Der er opdateret lokalregler. De kan ses HER. 
 

Visionsudvalg – CA 
Ikke noget nyt. 

Golf, kunst & natur – CA 

https://www.herninggolfklub.dk/medlemmer/nyheder/nyhed/nye-konverteringstabeller?PID=9301&M=NewsV2&Action=1
https://www.herninggolfklub.dk/medlemmer/nyheder/nyhed/nye-lokalregel?PID=9301&M=NewsV2&Action=1
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Der er lavet logo til projektet; tak Handberg.  

Der har været møde med Erhvervsrådet hvor flg. blev aftalt:  
Erhvervsrådet vil skrive under på en støtteerklæring til projektet og være behjælpelig med at synliggøre 
projektet overfor rådets medlemmer – dog ikke på nogen måde, som kan virke anmassende. Det kunne 
f.eks. være:  

 En artikel i rådets nyhedsbrev. 

 En ”flyer” til generalforsamlingen. 

 En kort 5 minutters intro på generalforsamlingen. 

 En fælles invitation til et informationsmøde. 

 Prikke nogle på skuldrene i netværket og anbefale en kontakt til styregruppen. 
 

Årsskriftudvalg – CA 
Det nye Årsskrift er sendt ud; stor tak til alle der har hjulpet med tilblivelsen af endnu et flot nummer.  

Næste møder 2022 
25/4 Bestyrelsesmøde 
13/6 Bestyrelsesmøde  
22/8 Bestyrelsesmøde 
26/9 Bestyrelsesmøde  
7/11 Bestyrelsesmøde 
24/11 Generalforsamling 
5/12 Bestyrelsesmøde 

Eventuelt 
Kan vi hjælpe Ukraine?  
Vi vil prøve at arrangere en åben golfdag for de familier/børn der har lyst. Trænerne tages med på råd.  


